他爱你,甚至超过于他自己的生命。

He loves you, even much more than His life.

1. 谁爱你? Who loves you?

神差遣他的独生子到世上来,要使我们藉着他得生命,神爱我们的心,在此就显明了。(约翰一书 4:9)

In this was revealed the love of God toward us, because that God sent His only begotten Son into the world, that we might live through Him. (1 John 4:9)

耶稣对他说:"我就是道路、真理、生命,若不藉着我, 没有人能到父那里去。(约翰福音 14:6)

Jesus says to him, I am the way, the truth, and the life: no man comes to the Father, but by Me. (John 14:6)



2. 神存在吗? Does God exist?

自从造天地以来,神的永能和神性是明明可知的,虽是 眼不能见,但藉着所造之物,就可以晓得,叫人无可推 诿。(罗马书 1:20)

For the invisible things of Him from the creation of the world are clearly seen, being understood by the things that are made, even His eternal power and Godhead; so that they are without excuse. (Romans 1:20)

然而我们只有一位神,就是父,万物都本于他,我们也 归于他。并有一位主,就是耶稣基督,万物都是藉着他 有的,我们也是藉着他有的。(哥林多前书 8:6) But to us there is but one God, the Father, of whom are all things, and we in Him; and one Lord Jesus Christ, by whom are all things, and we by Him. (1 Corinthians 8:6)

3. 他为你做了什么? What has He done for you?

我从前所领受了又传给你们那最要紧的,就是基督照圣经所说的,为我们的罪死了,而且埋葬了。又照着圣经所说,第三天复活了。(哥林多前书 15:3-4)

For I delivered to you first of all that which I also received, how that Christ died for our sins according to the scriptures; And that He was buried, and that He rose again the third day according to the scriptures. (1 Corinthians 15:3-4)

正如人子来,不是要受人的服事,乃是要服事人。并且 要舍命,作多人的赎价。(马太福音 20:28)

Even as the Son of man came not to be ministered to, but to minister, and to give His life a ransom for many. (Matthew 20:28)

4. 他的目的是什么? What's His purpose?

神爱世人,甚至将他的独生子赐给他们,叫一切信他的,不至灭亡,反得永生。因为神差他的儿子到世上来,不是要定世人的罪,而是要使世人因他得救。(约翰福音3:16-17)

For God so loved the world, that He gave His only begotten Son, that whosoever believes in Him should not perish, but have everlasting life. For God sent not his Son into the world to condemn the world; but that the world through Him might be saved. (John 3:16-17)

凡接待他的,就是信他名的人,他就赐他们权柄,作神的儿女。这等人不是从血气生的,不是从情欲生的,也不是从人意生的,乃是从神生的。(约翰福音 1:12-13)

But as many as received Him, to them gave He power to become the sons of God, even to them that believe on

His name: Which were born, not of blood, nor of the will of the flesh, nor of the will of man, but of God. (John 1:12-13)

因为知道我们的旧人和他同定十字架,使属罪的身体毁灭,叫我们不再作罪的奴仆。(罗马书 6:6)

Knowing this, that our old man is crucified with Him, that the body of sin might be destroyed, that henceforth we should not serve sin. (Romans 6:6)



你们必晓得真理,真理必叫你们得以自由。(约翰福音 8:32)

And you shall know the truth, and the truth shall make you free. (John 8:32)

何况基督的血呢?他藉着永远的灵,把自己无瑕无疵地献给神,他的血不是更能洁净我们的良心脱离死行,使我们可以事奉永活的神吗?(希伯来书 9:14)

How much more shall the blood of Christ, who through the eternal Spirit offered Himself without spot to God, purge your conscience from dead works to serve the living God? (Hebrew 9:14) 因为罪的工价乃是死。惟有神的恩赐,在我们的主基督耶稣里乃是永生。(罗马书 6:23)

For the wages of sin is death; but the gift of God is eternal life through Jesus Christ our Lord. (Romans 6:23)

主所应许的尚未成就,有人以为他是耽延,其实不是耽延,乃是宽容你们,不愿有一人沉沦,却愿人人都悔改。 (彼得后书3:9)

The Lord is not slow concerning His promise, as some men count slowness; but is longsuffering toward us, not willing that any should perish, but that all should come to repentance. (2 Peter 3:9)



5. 什么是罪? What is sin?

肉体所行的事,都是显而易见的。就如淫乱、污秽、邪荡、拜偶像、行邪术、仇恨、争竞、忌恨、恼怒、自私、结党、纷争、嫉妒、醉酒、荒宴等类,我从前告诉你们,现在又告诉你们,行这样事的人,必不能承受神的国。(加拉太书 5:19-21)

Now the works of the flesh are clearly revealed, which are: adultery, fornication, uncleanness, lustfulness, idolatry, sorcery, enmities, fightings, jealousies, angers, intrigues, dissensions, heresies, envyings, murders, drunkenness, revellings, and things like these; of which I tell you beforehand, even as I also said before, that they which do such things shall not inherit the kingdom of God. (Galatians 5:19-21)

因为凡世界上的事,就像肉体的情欲,眼目的情欲,并 今生的骄傲,都不是从父来的,乃是从世界来的。(约翰 一书 2:16)

For all that is in the world, the lust of the flesh, and the lust of the eyes, and the pride of life, is not of the Father, but is of the world. (1 John 2:16)

时常行善而不犯罪的义人,世上实在没有。(传道书 7: 20)

For there is not a just man upon earth, that does good, and sins not. (Ecclesiastes 7:20)

6. 你需要怎么做? What can you do to be saved?

我们若认自己的罪,神是信实的,是公义的,必要赦免 我们的罪,洗净我们一切的不义。(约翰一书 1:9)

If we confess our sins, He is faithful and just to forgive us our sins, and to cleanse us from all unrighteousness. (1 John 1:9)

你若口里宣认耶稣为主,心里信神使他从死里复活,就必得救。因为人心里相信,就可以称义。口里承认,就可以得救。(罗马书 10:9-10)

That if you shall confess with your mouth the Lord Jesus, and shall believe in your heart that God has raised Him from the dead, you shall be saved. For with the heart man believes to righteousness; and with the mouth confession is made to salvation. (Romans 10:9-10)

For more information:

Read the Bible

gideonssword777@gmail.com RevolutionforJesus.com BibleScienceForum.com

